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Primarul Cristi Valentin Misaila a cerut constructorilor implica?i in proiectul „Resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul
Municipiului Focsani" dar si in cel privind modernizarea iluminatului public, sa realizeze traversarile la strazile din Municipiul Focsani pana
la Sarbatorile Pascale din acest an!

 
Primarul Cristi Valentin Misaila a cerut constructorilor implica?i in proiectul „Resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul
Municipiului Focsani" dar si in cel privind modernizarea iluminatului public, sa realizeze traversarile la strazile din Municipiul Focsani pana
la Sarbatorile Pascale din acest an!

 
Solicitarea a fost facuta, mar?i, 28 martie 2023, in cadrul sedin?ei de lucru la care au participat constructorii implica?i in aceste proiecte si in care a fost analizat
stadiul lucrarilor pe fiecare strada unde sunt investi?ii in derulare dar si programul pentru perioada urmatoare!
 
 
In cadrul sedin?ei de lucru, primarul Cristi Valentin Misaila a cerut remedierea deficien?elor constatate la verificarile in teren, precum camerete sparte sau lucrari
necorespunzatoare de refacere a pavajului pe trotuare!
 
La inceputul acestei saptamani, impreuna cu constructorii din cadrul programului de resistematizare urbana din Municipiul Focsani au fost stabilite loca?iile precise
pentru cele 59 noi sta?ii de autobuz inteligente care trebuie montate in acest an!
 
Este vorba despre sta?ii de autobuz inteligente, cu incarcare USB, cu afisaj publicitar si de informare a calatorilor!
 
Primarul Cristi Valentin Misaila a solicitat sa fie gasite cele mai bune solu?ii pentru amplasarea noilor sta?ii de autobuz, mai ales in cazurile unde vor trebui
armonizate cu pistele de bicicleta, cu stalpii noi de iluminat public!
 
„Vreau sa le oferim condi?ii civilizate focsanenilor care utilizeaza mijloacele de transport public iar noile sta?ii de autobuz vor fi reprezentative pentru orasul nostru", a
spus primarul Cristi Valentin Misaila!
 
In cadrul sedin?ei s-a discutat despre dezafectarea vechilor stalpi de iluminat si eliminarea cablurilor de comunica?ii de pe acestia. Prin proiectul „Reabilitarea,
modernizarea si extinderea sistemului de iluminat in Municipiul Focsani" vor fi amplasa?i 1.056 stalpi noi urmand sa fie elimina?i stalpii existen?i!
 
Este vorba despre re?eaua de iluminat public de pe bulevardele Unirii, Independen?ei si Bucuresti, strazile Cuza Voda, Bucegi, Strada Brailei (intre intersec?ia cu 1
Decembrie 1918 si ANL Democra?iei), 1 Decembrie 1918, Anghel Saligny, Valcele (de la intersec?ia cu Prof. Ghe. Longinescu pana la Anghel Saligny), Prof.
Gheorghe Longinescu, Barsei, Bicaz, Odobesti, Marasesti, precum si pe Calea Moldovei si Calea Munteniei!
 
„Va rog sa trimite?i notificari catre toate firmele pentru ridicarea echipamentelor de pe stalpii care vor fi dezafecta?i. Daca nu vor in?elege, personal le voi taia
cablurile de pe stalpi", a spus primarul Cristi Valentin Misaila!
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